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Zapytanie

vv sprawie: uzupelnienia oznakowania drog dla rowerow na ul . Rojnej

VV zwiazku z interwencjq mieszkanca zwracam si$ z pytaniem, czy jest mozliwe uzupelnienie
oznakowania jednokierunkowych drog dla rowerow na ul. Rojnej o strzaiki wskazujzjce kierunek
riichu. Obecnie istniejqce oznakowanie w postaci sylwetki roweru jest niestety cz^sto ignorowane.
Jako, ze w innych miejscach Lodzi pojawilo si$ oznakowanie takze ze strzaJkami st^d sugestia , by i
na ul. Rojnej tak uzupelnic oznakowanie, co moze pomogloby rozwi^zac problem ruchu pod pr^d.
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